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20190804-NL-Taygeta- Taygetean-Pleiadiërs-swaruu-van-erra-vragen-en-
antwoorden 
 

Taygetean Pleiadians (Swaruu van Erra): Vragen en Antwoorden 

 

Robert: Weet jij iets over die vreemde geluiden die mensen in de lucht horen? 
Zoals trompetten of machines in de lucht en er wordt nooit iets gezien ... Weet u 

wat dat zijn? 
 

Swaruu: Ze zijn het resultaat, of ze kunnen het resultaat zijn van, vele dingen of 
vele dingen gecombineerd. Maar we hebben 3 exacte oorzaken gevonden die dit 

fenomeen verklaren. We hebben al veel tijd besteed aan het onderzoeken van de 
oorsprong en de oorzaken ervan. De informatie komt van het schip van Eridania, 

het wetenschapsschip. 
 

1. Het komt door de nabijheid van een groot schip in het gebied van het geluid en 
het zijn de elektromagnetische pulsen van dat schip die in onzichtbare modus zijn 

(mogelijk maar lage waarschijnlijkheid). 
 

2. DUMB (Deep Underground Military Base) activiteit onder de oppervlakte. TBM's 

(Tunnel Boor Machines) en zwaar materieel ondergronds. Militaire of militaire 
Reptiel activiteit. Verplaatsing van een klein schip binnen de tunnels of de bouw van 

nieuwe tunnels (hoge waarschijnlijkheid, maar gelokaliseerd). 
 

3. Gebruik van elektromagnetische energieën van het HAARP-type, hetzij van de 
HAARP-faciliteiten zelf, hetzij van de GUEN- of GSM-torens om de bevolking bang te 

maken en in een lage Frequentie-toestand te houden. Om angst aan te wakkeren 
en hen compatibel te maken met meer manipulatie, onderdrukking van frequenties 

van vreugde en aanmoediging van alarmtoestanden voor social engineering 
resultaten. 

 
Nummer 3 is bevestigd dat het overal wordt toegepast, maar 1 en 2 gebeuren ook, 

maar minder vaak. 
 

Robert: Dank je voor je antwoorden. Ik dacht altijd aan 1 en 2, maar niet aan 

nummer 3. 
 

Swaruu: De schepen hebben sensoren in een speerpunt die ze aan de voorkant 
hebben, voor allerlei soorten onderzoek. Deze informatie die ik je net gaf is 

belangrijk om te weten. 
 

Bovendien tonen de resultaten van Eridania en hun wetenschapsteams aan dat 
deze frequenties ook schadelijk zijn als ze worden beluisterd op YouTube of 

soortgelijke opnames, dus we raden het beluisteren ervan op geen enkele manier 
aan. Deze geluiden zijn zorgvuldig ontworpen om de bevolking te veranderen. 

Luister er niet naar. Ik weet dat als u woont waar ze worden gehoord er geen 
gemakkelijke remedie is, maar als u niet in het gebied bent - luister dan niet. 
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Als u in het gebied bent, ga er dan tegenin met levendige muziek met een 
koptelefoon of met positieve binaurale beats op de frequenties van 432 en 528 

hertz. Negatieve krachten vallen op alle manieren en op alle fronten aan. Het 
concept dat zij niet traditioneel aanvallen met kogels en geweren is slechts meer 

beheersing van de Matrix. De kogels en geweren aanvallen worden ook uitgevoerd, 
ze worden oorlogen en valse vlag operaties genoemd en door het provoceren door 

mentale manipulatie van de individuen die daar voor dat doel zijn geplaatst. 
 

Robert: Ja, je hebt gelijk. Het is hun tactiek. Weet u iets over "Men In Black?" 
 

Swaruu: Zoals met zoveel andere dingen, is er niet één antwoord. En er zijn 
verschillende niveaus: Om te beginnen zijn ze een zeer "menselijk" organisme, 

waar ordehandhavers, politieagenten en FBI-rechercheurs en equivalenten worden 
aangesteld om "ongemakkelijke" personen te onderzoeken of lastig te vallen/ te 

ergeren. Dit om angst bij hen te veroorzaken, zodat ze opgeven waar ze mee bezig 

zijn. Op dit niveau weten de "Mannen in het Zwart" niet eens dat zij "Mannen in het 
Zwart" zijn, en dat zij voor dit doel worden gebruikt. Op het volgende niveau zijn er 

menselijke agenten die zijn aangesteld om elke burger te onderzoeken die iets doet 
of heeft met betrekking tot buitenaardse wezens en UFO's. Zij zullen je 

rechtstreeks vragen om het op te geven - of anders ... 
 

Het laatste niveau zijn de niet-menselijke agenten. Er zijn hier verschillende rassen 
die op grond van hun eigen agenda al dan niet samenwerken met menselijke 

agenten en menselijke organismen. Deze rassen (Tall Whites, Maitré, Kingú) nemen 
het gewoon in eigen hand om burgers te intimideren. Dit is een van de redenen 

waarom wij geen sluitend bewijs van ons bestaan kunnen geven, omdat wij 
daarmee onze contacten in gevaar zouden brengen. Een zekere mate van twijfel of 

onzekerheid moet blijven bestaan om de mogelijkheid van strategische ontkenning 
te hebben. 

 

Robert: Ok. Waarom lijkt het erop dat er een toename is van "natuurlijke" 
cataclysmen op aarde? 

Swaruu: Sommige zijn natuurlijke bewegingen van de aarde die door de 
negatieven worden gebruikt om ze te accentueren met het gebruik van toegepaste 

energieën van het HAARP-type. Ik moet ook zeggen dat naarmate de aarde in 
Frequentie toeneemt als gevolg van de ascentie zelf waaraan zij wordt 

onderworpen, zij aanpassingen bevordert die worden gezien als gebeurtenissen van 
die aard. 

 
Robert: Ja, je hebt gelijk. Maar ik dacht dat een groot schip de capaciteit zou 

hebben om ook iets van dat te produceren. 
 

Swaruu: Ja, een groot schip zou zoiets kunnen veroorzaken, zoals het onze, het 
toepassen van de wapens of het richten van de trekstraal. Maar wij zouden het niet 

doen, en de grote reptielenschepen zullen het niet kunnen doen zonder onze vloot 
te confronteren. 

 

Robert, wat weet je over de VN, de organisatie van de Verenigde Naties? Heb je 
contact met ze opgenomen? 
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Swaruu: Het is een Cabal organisatie, met het doel een wereldregering of nieuwe 

wereldorde te implementeren. Dat is hun ware doel en het is niets positiefs. Ze zijn 
een excuus om in te kunnen grijpen, om eerst een probleem te creëren en dan de 

blauwhelmen te sturen. We hebben kort contact gehad met de VN tegen het einde 
van de jaren 50. 

 
Robert: Zou ik zonder problemen in jullie atmosfeer kunnen ademen? 

 
Swaruu: Ja, maar je zou er wel snel duizelig van worden. Je moet er aan wennen. 

Het is dat de hoeveelheid zuurstof/stikstof bijna perfect tegengesteld is. Wij hebben 
78% zuurstof en 20% stikstof, en op aarde is het precies andersom. Zoveel 

zuurstof geeft problemen (voor jou). Maar ja, je went er wel aan. Het gaat 
makkelijker of sneller met een hyperbare kamer, zoals voor de duikers. 

 

Robert: Weet je waarom het water hier op aarde gefluorideerd is? 
 

Swaruu: Fluoride dient als een neurotoxisch middel om mensen te isoleren in 3D 
frequenties. Het is ook bewezen dat het de behoefte om opstandig te zijn 

onderdrukt. Het werd voor het eerst toegepast als een chemisch experiment tijdens 
de Tweede Wereldoorlog, in de nazi-concentratiekampen. Het heeft niets te maken 

met tanden, het is een excuus. Op zich is het bewezen dat je er slechter van wordt. 
Je zou tandpasta zonder fluoride moeten gebruiken. Fluoride is een neurotoxisch gif 

dat alleen de controleurs dient. 
 

Robert: Waarom willen ze religie vermengen met de buitenaardsen? Wie heeft daar 
voordeel bij? 

 
Swaruu: Er zijn vele redenen. Het Vaticaan, dat onze op handen zijnde onthulling 

ziet, omdat zij elk van de observatoria van de aarde controleren - en ik overdrijf 

niet, zij kunnen onze geparkeerde schepen zien, en het vermengen van 
buitenaardsen met religie dient hen als een manier om te proberen de controle niet 

te verliezen op het moment dat de mensen zich bewust worden van onze 
aanwezigheid. Het is een ander stadium van misinformatie. Bovendien is religie 

altijd veranderd of gemuteerd naar gelang de behoeften van de tijd. Dit is een van 
deze mutaties. 

 
Robert: Ik hou van je antwoord, bedankt. Misschien kunnen we hier een beetje in 

die richting gaan. Het lijkt erop dat alle religieuze leiders onlangs bijeen zijn 
gekomen, misschien om aan te kondigen dat "we niet alleen zijn." Want de mensen 

zullen alleen in uw aanwezigheid geloven als de aankondiging van regeringen of 
religieuze leiders komt! 

 
Swaruu: Ja, als de massa's zullen geloven. Maar dan zal de Cabal ook de controle 

verliezen. Het zal niet door hun toedoen gebeuren. Het is het laatste wat ze zouden 
doen, want dan zouden ze afstand doen van hun macht. 

 

Robert: Hoe dan ook, wil je jezelf bekend maken? 
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Swaruu: Als de tijd rijp is zullen we ons direct bekend maken. Er wordt ook 
overwogen om ons nooit massaal bekend te maken en de eer van de bevrijding van 

de aarde aan de bewoners zelf over te laten. Als wij ons openlijk zouden 
presenteren, zou de eer aan ons worden toegeschreven en dat is niet wat wij 

willen. Dat zou alleen maar de weg openen naar mogelijke religieuze verering. 
Robert: Swaruu, ik wilde je een vraag stellen over de Lyrische afkomst van onze 

rassen. We weten dat mensen van Lyra komen, waar jullie ook vandaan komen, 
laten we zeggen uit dezelfde stam als de mensen. Op een of andere manier zijn we 

familie. Maar weet u wie ons allemaal geschapen heeft? Hebben jullie welwillende 
rassen ontmoet die verder ontwikkeld zijn dan jullie zelf? 

 
Swaruu: De gegevens over de voorouders en de oorsprong van Lyra zijn verloren 

gegaan tijdens de eerste fase van de Orion-oorlogen met de reptielachtige invasie 
van Lyra en Avalon. Maar zij zeggen dat wat wij als biologische wezens in 5D (en 

3D wat dat betreft) zijn, de interpretatie in materie is, gemanifesteerd door een 

bewustzijn van iets anders met een soortgelijke vorm dat in hogere 
bewustzijnsvlakken verblijft. 

 
Dit "iets meer" zijn wijzelf in onze meest uitgebreide versies. Deze uitleg 

beantwoordt ook uw tweede vraag, want ja, er zijn rassen in andere 
bestaansvlakken, die daardoor spiritueel meer ontwikkeld zijn in de mate dat ze 

niet langer technologie nodig hebben. 
 

Wat ons van het 5D niveau betreft, wij zijn de meest technologisch en spiritueel 
gevorderde humanoïde soort. Voor ons en voor onze ervaring en ons begrip is er 

niemand daarboven die ons of iemand anders heeft geschapen als een externe 
agent voor de persoon zelf. Het is altijd de persoon zelf die zichzelf schept, zowel 

lichamelijk als geestelijk. Een ziel is niet iets dat je hebt, of dat je verkrijgt, het is 
iets dat stap voor stap wordt opgebouwd. Je bouwt je eigen ziel op. 

 

Robert: Bedankt Swaruu, het is erg interessant. Jammer dat de platen verloren 
zijn gegaan. De waarheid is dat alles wat je zegt met mij resoneert. Ik kan niets 

tegenspreken, dat is zeker. Trouwens, hoe gaat het met de blokkade-missie van de 
Reptielen? 

 
Swaruu: Niemand heeft geprobeerd er langs te komen, want de "hardware" hier is 

talrijk en sterk. De Reptielen zijn klaar. Dit is de laatste fase. Er zullen geen 
wereldoorlogen meer zijn, alleen lokale geschillen. Er zal geen dood meer zijn voor 

miljoenen zoals in Agenda 21, hun FEMA kampen zullen leeg blijven. We hebben nu 
totale controle. Het is gewoon een kwestie van doorgaan met het verwijderen van 

vuil en afval. Als iets schoongemaakt wordt, is het vuil heel duidelijk te zien en dat 
is wat er aan de oppervlakte waargenomen wordt. Over 10 jaar of minder zal de 

planeet niet meer herkenbaar zijn, op een positieve manier. 
 

Robert: Dank je Swaruu, ik visualiseer een planeet Aarde vrij van dat vuil en afval. 
Dat zou een enorme vreugde zijn voor de hele bevolking van de planeet. Een vraag 

gerelateerd aan je antwoord: Wat willen ze met de FEMA kampen? 
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Swaruu: Om grote aantallen van de bevolking op te sluiten, terwijl ze beslissen of 
ze naar de uitroeiingskampen gaan of nuttig kunnen zijn voor controleurs. Zoals u 

hebt gezien, hebben ze al meer dan 10 jaar tot honderden zwarte plastic kisten 
klaarstaan. En aan de datum vanaf wanneer ze die hebben kunt u zien dat ze het 

sinistere plan al kwijt zijn. Maar het hangt nog steeds van de bevolking af, van 
eenieder, dat u niet langer vergiftigd voedsel consumeert, zoals GMO's (Genetically 

Modified Food). Volgens de Reptielen zijn mensen het niet waard om op de planeet 
te leven. 

 
Robert: Je hebt gelijk, Swaruu. Nog een vraag, over de Akasha kronieken. Heeft u 

of uw samenleving daar toegang toe gehad? 
 

Swaruu: Er zijn er twee. Een voor de 3D Matrix en de andere voor de 
oorspronkelijke Matrix. Alle mensen met een goede verbinding met de Bron hebben 

er de hele tijd toegang toe, bewust of onbewust. Er wordt gezegd dat het een grote 

bibliotheek vol boeken is, maar dat is slechts een interpretatie die sommigen eraan 
geven omdat het datgene is wat vertrouwd voor hen is. Voor anderen zullen het 

geen boeken zijn, maar rollen, papyri, kristallen met informatie, afhankelijk van 
elke persoon. Het is informatie die geen vorm nodig heeft. In het geval van de 3D 

Akasha kronieken is het vergelijkbaar met een harddisk of geheugen, waar het 3D 
totale onderdompelingsprogramma op draait. 

 
Robert: Dus je hebt toegang tot de Akasha kronieken van de 3D Aarde? 

 
Swaruu: Ja. En we doen het via de computer. Het is een andere harde schijf. We 

hebben toegang tot de informatie van de mensen in de Matrix, of niet echt. Echte 
mensen hebben contact met de Bron, en daar hebben wij geen directe toegang toe. 

 
Robert: Ik weet dat je geen religie hebt. Maar wat zouden uw overtuigingen zijn? 

En volgens welke criteria worden die overtuigingen aangenomen? 

 
Swaruu: Wij geloven dat alles wat bestaat het product is van hetzelfde bewustzijn 

achter wat "is". Wij geloven dat uiteindelijk alles, alle bewustzijnen van het 
universum, hetzelfde grote bewustzijn of Bron zijn. Wij geloven dat aangezien alle 

bewustzijnen fractals zijn van het origineel, zij per definitie het origineel zijn, dus 
ieder mens is de Bron. Wij baseren ons op de ervaring en resultaten van onze 

interacties met zeer oude rassen. We hebben ook als overtuiging of regel om altijd 
te veranderen en geen dogma aan te nemen, omdat we alles omvatten. Als er 

nieuwe gegevens zijn zal het geloof veranderen, als die gegevens maar overtuigend 
genoeg zijn. 

 
Robert: Nog een vraag. Is er een ander Noords ras dan de Lange Blanken die de 

regering van de Verenigde Staten helpt? 
Swaruu: Nee, zij zijn de enigen. Het is een slechte zaak dat mensen generaliseren. 

Met "Nordics" bedoelen ze een aantal rassen. Het is niet het mijne. Hun schepen 
zijn allemaal USAF (US Air Force) retro-engineered. Ze kunnen niet door de 

blokkade, noch naar binnen, noch naar buiten. Die USAF-schepen zijn beperkt tot 

atmosferische vlucht of ze worden neergeschoten. 
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Robert: Wat weet je over David Icke? 
 

Swaruu: Naast zijn verhaal als sportpresentator die later een groot ontwaken had 
geloven wij dat hij een van de mensen is die het meest de geesten van de massa 

heeft geopend. Hij is zeer goed op de hoogte van de structuur van de Matrix. Hij is 
een persoon naar wie je moet luisteren. We volgen hem van hieruit op de voet. 

 
Robert: Weet je, ik had jaren geleden een ervaring. Ik zag een wezen - een 

persoon - in mijn flat. Hij kwam door de muren en stond voor me. 
 

Swaruu: Aan de ene kant is het een kwestie van frequenties. Aan de andere kant 
is het technologie. Ik ben ook door muren gegaan. Je kunt het doen door een 

trekstraal te gebruiken. Het verandert de trillingsfrequentie van de binnenkant van 
de straal. Dit met elektromagnetische manipulatie, zoals in een portaal, op zich is 

het op een bepaalde manier. Daarom kan de trekstraal een huis binnengaan en 

iemand ontvoeren, zelfs als er twee verdiepingen beton in zitten, of als het in een 
DUMB zit. Of het kan een wezen uit hogere dimensies zijn dat neerdaalt om een 

boodschap te geven. Maar ook jij moet in een zeer hoge bewustzijnsfrequentie 
verkeren om je met het hogere wezen te kunnen "verbinden". Kortom, ik kan niet 

precies weten wat het was. 
 

Robert: Heb je een soort "tempel" of gebouw waar je naartoe gaat om te 
mediteren? 

 
Swaruu: Nee. Op zich zien we niet in waarom we ergens heen gaan om te 

mediteren, want als je mediteert ben je niet langer in het lichaam. Dus, zolang het 
lichaam comfortabel is, maakt het niet uit waar het is. Als het echter in de natuur 

is, kan het lichaam beter "geaard" zijn, en het geeft een zeer aangename ervaring 
die verband houdt met meditatie, maar het is niet echt meditatie maar rust en 

verbondenheid met je omgeving. Ik ben opgegroeid in de hoge bergen. Nu 

mediteer ik graag op het strand. 
 

Robert: Heb je een soort mythologie van het verleden? Iets dat gebeurd is en van 
generatie op generatie overgaat? 

 
Swaruu: Als een verhaal, natuurlijk. Maar we zouden het niet als mythologie 

beschouwen. 
 

Robert: Hebben jullie een historisch feit dat het onthouden meer waard is dan 
andere? 

 
Swaruu: Veel. Ik denk dat toen we naar Taygeta kwamen en ontdekten dat er op 

geen van de planeten een inheemse beschaving was, het als een droom was die 
uitkwam omdat de variaties perfect waren voor het stichten van een gemeenschap. 

Op dat moment waren we nog steeds "Lyrians." Ook, toen de hoge raad werd 
ingevoerd als een plaats, als een parthenon op de top van een kleine berg met de 

zee eronder. Nu is de hele berg een tuin die de hoge raad boven omringt. 
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De implementatie van het geautomatiseerde systeem van alles wat we nodig 
hebben, vooral de dingen die we niet willen doen zoals vuilnis buiten zetten of 

mechanismen reinigen. Toen het op planetair niveau werd geautomatiseerd was dat 
een grote gebeurtenis omdat het meer vrijheid voor iedereen betekende. 

 
Ook toen de automatisering werd doorgevoerd in de fabricage en distributie van 

goederen en voorraden. Op die manier hadden we meer tijd om te besteden aan 
wat we leuk vinden. 

 
Op zich hebben we geen geschiedenis van interne oorlogen. Het systeem is 

holografisch matriarchaal. Oorlogen komen niet voor omdat er geen noodzaak toe 
is. 

 
Robert: Dank je, Swaruu. Laten we dit gesprek morgen voortzetten. 

 

Swaruu: Dank je wel. Er is altijd zoveel meer om te delen. Goedenacht. 
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